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Abstract (en)
The component (1) has profile elements (3, 4) arranged at front side of a furniture plate (2). One of the profile elements partially projects an upper
surface of the furniture plate on longitudinal sides (30) of the furniture plate, and comprises an opening (31) for a fastening element. The profile
element is bond-connected with the front side of the furniture plate, where the profile element is made of polymeric material. The profile element
includes a flexible layer (10) partially arranged on a side opposite to the front side of the furniture plate.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Möbelbauteil (1), insbesondere Regal, Wandboard, Schrankmöbel und dergleichen umfassend wenigstens eine
Möbelbauplatte (2), mit wenigstens einem an einer Stirnseite der Möbelbauplatte angeordneten ersten Profilelement (3) und / oder einem zweiten
Profilelement (4), welches sich dadurch auszeichnet, dass das erste Profilelement an wenigstens einer seiner Längsseiten (30) wenigstens teilweise
die Oberfläche der Möbelbauplatte überragt und wenigstens eine Öffnung (31) insbesondere für ein Befestigungselement (8) aufweist.
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